

Santai Bersama Keluarga labuhkan tirai

Berita dan Foto : Hernie Suliana Haji Othman

BANDAR SERI BEGAWAN, Selasa, 22 Disember. - Acara Santai Bersama Keluarga (SBK) anjuran Majlis Kesejahteraan Masyarakat (MKM) dengan kerjasama pihak pengurusan Hotel Wafa dan Apartmen, Kompleks Annajat melabuhkan tirainya hari ini.

Aktiviti riadah yang melibatkan penyertaan 25 buah keluarga daripada kalangan klien-klien MKM dari Daerah Brunei dan Muara berakhir dengan Majlis Penutup yang dihadiri oleh Pemangku Setiausaha Tetap (Kemasyarakatan dan Kebudayaan), Kementerian

Kebudayaan, Belia dan Sukan (KKBS), Dayang Saidah binti Haji Wahid @ Burut selaku tetamu kehormat.

Pada majlis tersebut, tetamu kehormat menyempurnakan penyampaian cenderamata kepada ketua-ketua keluarga dan penaja.

Antara tujuan utama SBK diadakan ialah untuk mengeratkan hubungan silaturahim khususnya dalam kalangan ahli keluarga klien MKM yang merupakan salah satu platform bagi

meningkatkan semangat kekeluargaan dan rasa cinta penuh kasih antara anak-anak dan ibu bapa dengan menyertai aktiviti-aktiviti menarik yang disusun oleh pihak penganjur.

Sebelum ini, SBK juga telah dilaksanakan bagi klien-klien dari Daerah Temburong pada 10 Disember dan bagi klien dari Daerah Tutong dan Daerah Belait pada 16 Disember yang lalu.

Program SBK berjaya dilaksanakan dengan adanya sokongan daripada pihak pengurusan Hotel Wafa dan Apartmen, Kompleks Annajat dengan menaja kemudahan-kemudahan yang terdapat di hotel berkenaan seperti kolam renang dewan dan Taman Air untuk digunakan oleh

para peserta sepanjang tiga kali acara SBK berlangsung.

Selain itu Syarikat Frema Travel juga menaja pengangkutan percuma mengambil dan menghantar para peserta dari Daerah Temburong, Daerah Tutong dan Belait dengan menggunakan tiga buah bas dan kerjasama daripada para dermawan, Ahli-ahli MKM, Youth Wing MKM serta warga kerja Firma Guaman YHP.

MKM merupakan sebuah organisasi bukan kerajaan yang ditubuhkan sejak bulan Disember 2009 dengan objektif untuk membantu menangani isu-isu sosial di negara ini, iaitu ke arah meningkatkan kebajikan bagi golongan yang kurang berkemampuan.



PEMANGKU Setiausaha Tetap (Kemasyarakatan dan Kebudayaan), Kementerian Kebudayaan, Belia dan Sukan (kiri) semasa hadir bagi menyempurnakan penyampaian cenderamata kepada ketua keluarga.



SUASANA ceria pada Majlis Penutup Program Santai Bersama Keluarga anjuran Majlis Kesejahteraan Masyarakat bagi klien-klien dari Daerah Brunei dan Muara.

Wujudkan program bahasa Arab secara jarak jauh

Siaran Akhbar dan Foto :
Universiti Islam Sultan Sharif Ali

GADONG, Selasa, 22 Disember. - Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) menerusi Fakulti Bahasa Arab dengan kerjasama enam buah institusi iaitu Rabitah Alumni Al-Azhar Cawangan Brunei, Saudi Electronic University (Saudi Arabia), Tokyo University (Jepun), Prince Songkla University (Thailand), Al-Madinah International University (Malaysia) dan Mindanao State University (Filipina) mengadakan Webinar Antarabangsa yang memfokuskan kepada skop 'Pengalaman Institusi Dalam Pengajaran Bahasa Arab bagi Bukan Penuturnya Secara Jarak Jauh' bersempena Sambutan Hari Bahasa Arab Sedunia 2020.

Penolong Rektor Akademik dan juga Dekan Fakulti Bahasa Arab, UNISSA, Profesor Madya Dr. Siti Sara binti Haji Ahmad mengongsikan tujuan Webinar Antarabangsa ini diadakan antaranya mewujudkan satu platform bagi perkongsian dan pertukaran ilmu, pengalaman serta inisiatif sesama universiti atau persatuan dalam bidang pengajaran bahasa Arab bagi bukan penuturnya secara jarak jauh.

Selain itu, menemukan amalan terbaik dalam usaha memperkenalkan dan memperkukuh lagi sistem pengajaran bahasa Arab bagi bukan penuturnya secara jarak jauh dan mengumpulkan kumpulan pakar dalam pengajaran bahasa Arab sebagai bahasa kedua bagi dimanfaatkan dalam bidang ilmiah seperti penyelidikan, penerbitan dan sebagainya.

Manakala akhir sekali, menghidupkan Sambutan Hari Bahasa Arab Sedunia dan memartabatkan lagi penggunaan bahasa Arab.

Seramai enam orang pembentang membicarakan pengalaman institusi masing-masing mengikut lima buah negara iaitu Negara Brunei Darussalam (NBD), Saudi Arabia, Tokyo, Malaysia, Thailand dan Filipina.

Mewakili NBD ialah Penolong Rektor Akademik dan juga Dekan Fakulti Bahasa Arab, UNISSA, Profesor Madya Dr. Siti Sara yang juga merupakan Naib Raes II Rabitah Alumni Al-Azhar cawangan Brunei.

Mewakili Arab Saudi pula ialah Profesor Dr. Abdulmohsen Aloqailli, manakala Dr. Salah Medani Mohamed mewakili Tokyo, Profesor Dr. Daud Abdul Qadir Elegia pula mewakili Malaysia dan seterusnya, Dr. Rushdi Tahir mewakili Thailand dan akhir sekali, Dr. Anwar M. Radiamoda mewakili Filipina. Moderator bagi Webinar tersebut ialah Penolong Profesor dan Timbalan Dekan Fakulti Bahasa Arab UNISSA, Dr. Salah Sebouai.

Webinar ini bukan sahaja dilaksanakan secara virtual atau dalam talian bahkan wakil-wakil dari semua sekolah Arab di seluruh negara juga turut dijemput bagi sama-sama mengikuti Webinar secara langsung di UNISSA.

Hadir selaku tetamu kehormat dalam majlis tersebut ialah Rektor UNISSA, Dr. Awang Haji Norarfan bin Haji Zainal. Dalam majlis tersebut, tetamu kehormat juga berkesudian untuk

menyampaikan ucapan bagi mengalu-alukan semua pembentang dan peserta Webinar dalam dan luar negara.

Antara rumusan Webinar tersebut ialah kepentingan mewujudkan program bahasa Arab secara jarak jauh lebih-lebih lagi ketika mana dunia berhadapan dengan pandemik COVID-19, berterusan memperkasa dan memperkukuhkan lagi sistem pengajaran bahasa Arab bagi bukan penuturnya secara jarak jauh menerusi pertukaran kepakaran dan pengalaman di antara institusi-institusi yang terlibat dan juga manamana institusi yang berminat untuk berkongsi sama.



PENOLONG Rektor Akademik dan Dekan Fakulti Bahasa Arab, UNISSA, Profesor Madya Dr. Siti Sara binti Haji Ahmad (depan, empat dari kiri) semasa bergambar ramai pada sesi Webinar Antarabangsa berkenaan.

MAKLUMAN

ORANG ramai adalah dialu-alukan untuk mendapatkan Kalendar Tahun 2021 terbitan Jabatan Penerangan mulai Rabu, 23 Disember 2020 pada waktu pejabat di :

- Dewan Setia Negara, Bangunan Asal Jabatan Penerangan, Lapangan Terbang Lama Berakas;
- Kaunter Cawangan Penerangan Daerah Belait;
- Kaunter Cawangan Penerangan Daerah Tutong; dan
- Kaunter Cawangan Penerangan Daerah Temburong.

Jumlah kalendar adalah TERHAD

